
 

 

 

 
 

 

ا بقيمة  
ً
كة المقاولون المتحدون من خلال   113أعمال توقع عقد كة مليون ريال قطري مع شر يكها، شر ز جفري  شر   –لهياكل الصلب  نز

ق الأوسط   الشر

ي لمنشآت الغاز الطبيعي الم   ي حقل الشمال الجنوبر
ز
ية التابعة لقطر للطاقة ف ي رأس لفان  ("NFS") سال النر

ز
 ف

 

كة أعمال ش.م.ع.ق.،    أعلنت  – الدوحة، قطر  -   2025أغسطس   21 كات   أبرز   إحدىشر عة  الشر     الأنشطة  متنوِّ
كةأن    ،   المنطقة  ف  يكها، شر فريجن     شر

ق الأوسط  –هياكل الصلب  ل    الشر
كة رائدة ف  وكيماوية والصناعاتوالمخصص  عال  الجودة    لحديد الصلبا  تصنيع، وه  شر   حازت ، قد    للأعمال البنر

كة المقاولون المتحد 113على عقد بقيمة   (. CCGون )مليون ريال قطري من شر

كة    ،2027والذي سيمتد حتر شهر يوليو    وبموجب هذا العقد، منشآت الغاز الطبيع   ن لأنابيب  دهاال تصنيع و التوريد و ال  دعم عمليات   فريجن   ستتول شر

كة  سال التابعة لالم      شر
  مدينة ر   حقل الشمالجنوب  قطر للطاقة ف 

ان الصناعيةأالواقع ف 
ّ
لحديد  كمزود رائد لحلول ا  يجن   ، مما يعزز مكانة فر س لف

  قطاع الطاقة ال  الصلب
. ف   

ّ
 محلى

ق،  بهذه المناسبة
ّ
كة فر   عل كة أعمال ش.م.ع.ق.: "إن الفوز بهذا العقد الهام لشر لهياكل    بجن   السيد راشد بن على  المنصوري، الرئيس التنفيذي لشر

كل  الاستثمارية  محفظةال يؤكد قوة وتنوع    لصلب ا   قطر، ونحن على ثقة من    فريجن   دعم  يسعدنا  عمال.  ا  ة شر
  قطاع الطاقة الحيوي ف 

  مساهمتها ف 
ف 

م   وع. تلنر    هذا المشر
اتيج   على  2030عمال بدعم رؤية قطر الوطنية  اقدرتهم على تحقيق نتائج استثنائية ف  نا الاسنر وع مع تركن   ، ويتماشر هذا المشر

  تطوير البنية التحتية للبلاد
 ".المساهمة ف 

كة    عضو المنتدب، الجن   ح السيد روب فري ، صّ من جانبه   شر
يك ف     -هياكل الصلب  ل  جن   فري وشر

 
ق الأوسط: "ت مالشر

ّ
كة فري  قد   هياكل الصلبل   جن   شر

 عقود
 
التمن      ا   

  ف 
ة والتفان  الم    إل من الخن  بالغاز الطبيع   وع الخاص     هذا المشر

 جنوب  سال ف 
 
ن  حقل الشمال. نحن 

ّ
اكة مع  قد  مجموعة ر هذه الشر

تنا ستضمن الإنجاز الناجح    ة". البنية التحتية الحيوي لمشاري    ع المقاولون المتحدون، ونحن على ثقة من أن خن 

 

 - انتهى-

 

 : المعلومات من للمزيد 

 
كة   أعمال  شر
 المؤسسية  الاتصالات  مسؤولة –  عقل لورا 
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كة فر  ز جي نبذة عن شر ق الأوسط:  –لهياكل الصلب نز  الشر
كة فريجن   لهياكل الصلب  كة شر   عام   -بدأت شر

  قطر ف 
ق الأوسط عملياتها ف  وكيماوية والصناعات  2009الشر ، لتنتج الحديد الصلب للأعمال البنر

  ذلك جميع أعمال الهندسة والإنتاج ومكافحة التآكل والبناء والتجميع المرتبطة بها. 
 بما ف 
 

كة اعمال ش.م.ع.ق.:   نبذة عن شر
  ديسمن   

  بورصة قطر ف 
  المنطقة، وتم إدراجها ف 

 ف 
 
ها تنوعا كة أعمال إحدى أكن  مجموعات الأعمال وأكنر    2007تعتن  شر

،  2025أغسطس   21، وف 
كة (. 1.43 مليار ريال قطري ) 5.2 بلغت القيمة السوقية للشر  مليار دولار أمريك 

 
  قطاعات الصناعة،    32تتنوع عمليات أعمال على نطاق واسع وتضم  

  السوق ف 
كة( مع مراكز رائدة ف  وعات مشنر كات تابعة ومشر وحدة أعمال نشطة )شر

كة اعمال للمستثمرين فرصة الاستثمار عالية الجودة والتوا   النمو  ز والتجزئة، والعقارات، وإدارة الخدمات، والمعدات الطبية والأدوية، وتوفر شر
ن ف 

 المتسارع للاقتصاد القطري وتطوره. 
 :  
ون  كة اعمال، يرج  زيارة الموقع الإلكنر    www.aamal.qa للمزيد من المعلومات حول شر

 

http://www.aamal.qa/


 

 

 

 
 

 

Aamal Signs QAR 113 Million Contract with Consolidated Contractors Group Through its JV, 

Frijns Steel Construction Middle East 

For the Qatar Energy’s Onshore LNG Facilities of the North Field South (“NFS”) in Ras Laffan 

 

21 August 2025 – Doha, Qatar– Aamal Company Q.P.S.C., one of the region’s leading diversified companies, 

announced that its joint venture, Frijns Steel Construction Middle East, is a leading fabricator of high-quality for the 

petrochemical and process industries, has been awarded a QAR 113 million contract by Consolidated Contractors 

Group (CCG). 

Under this contract, which extends until July 2027, Frijns will undertake the supply, fabrication, and painting of pipe 

support works for Qatar Energy’s North Field South LNG facilities in Ras Laffan Industrial City, strengthening Frijns’ 

position as a leading provider of structural steel solutions in Qatar's energy sector. 

On this occasion, Mr. Rashid bin Ali Al Mansoori, CEO of Aamal Company Q.P.S.C., commented: “This significant 

contract win for Frijns Steel Construction ME underscores the strength and diversity of Aamal's portfolio of 

companies. We are proud to support Frijns in their contribution to Qatar's vital energy sector and are confident in 

their ability to deliver exceptional results on this project. Aamal is committed to supporting Qatar's National Vision 

2030, and this project aligns with our strategic focus on contributing to the country's infrastructure development.” 

On his part, Mr. Rob Frijns, Managing Director and Partner of Frijns Steel Construction Middle East, commented: 

"Frijns Steel Construction brings decades of experience and a dedication to excellence to this North Field South LNG 

project. We value this partnership with Consolidated Contractors Group and are confident that our expertise will 

ensure the successful and timely completion of this critical infrastructure." 

 

-ends- 

For more information: 

Aamal Company 

Laura Ackel – Corporate Communications Specialist 

(+974 6671 6576) | laura.ackel@aamal.qa  
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About Frijns Steel Construction Middle East: 

Established in Qatar in 2009, Frijns Steel Construction Middle East fabricates steel for the petrochemical and process 

industries, including all associated engineering, production, anticorrosion, construction, and assembly work. 

 

About Aamal Company Q.P.S.C.: 

Aamal is one of the Gulf region’s most diversified conglomerates and has been listed on the Qatar Stock Exchange 

since December 2007.  As on 21 August 2025, the Company had a market capitalisation of QAR 5.2 bn (US$ 1.43 bn).  

Aamal’s operations are widely diversified and comprise 32 active business units (subsidiaries and joint ventures) with 

market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and medical equipment and 

pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced exposure to Qatar’s wider economic 

growth and development.  

For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: http://www.aamal.qa 
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